

St. Francis Xavier Parish

438 Great Northern Way, Vancouver B.C. Canada V6B 2W6

溫哥華天主教聖方濟堂

主日及聖誕期特別節日直播彌撒時間表及領聖體安排 St. Francis Xavier Parish Livestream Mass and Holy Communion Schedule on Sunday and Special Days During Christmas Season

日期 Date	直播 	主日及聖誕期特別節日 領聖體安排 Holy Communion on Sunday and Special Days during Christmas Season
12月20日-將臨期第四主日	9:30 am	10:30am – 11:30am
Dec 20 - The Fourth Sunday of Advent	廣東話 Cantonese	
12月24日 - 平安夜	9:00 pm	
Dec 24 – Christmas Eve	廣東話及國語 Chinese	
	9:30 am	
12月25日-耶穌聖誕節感恩祭	廣東話及國語 Chinese	10:30am – 11:30am
Dec 25 – Christmas Day	11:15 am	12:15pm – 1:00pm
	英語 English	
12月26日-聖家節薄暮彌撒(星期六提前感恩禮)	5:30 pm	
Dec 26 - Saturday Anticipated Mass	國語 Mandarin	
12月27日-聖家節 暨李志雄神父及黄公宇神父晉鐸17週年	9:30 am 廣東話及國語 Chinese	10:30am – 11:30am 12:15pm – 1:00pm
Dec 27 – The Holy Family of Jesus, Mary & Joseph Fr. Joseph Ly's and Fr. Dominic Hoang's 17 th Anniversary of Ordination to their Priesthood	11:15 am 英語 English	
12月31日-新曆除夕謝主聖祭	7:30pm	
Dec 31 – New Year's Eve Thanksgiving Mass	廣東話及國語 Chinese	
	9:30 am	
1月1日-天主之母聖瑪利亞	廣東話及國語 Chinese	10:30am – 11:30am
Jan 01 - Solemnity of Mary, Mother of God	11:15 am	12:15pm – 1:00pm
	英語 English	
1月2日-主顯節薄暮彌撒(星期六提前感恩禮)	5:30 pm	
Jan 02 – Saturday Anticipated Mass	國語 Mandarin	
1月3日-主顯節	9:30 am	10:30am – 11:30am
Jan 03 - Feast of the Epiphany of the Lord	廣東話 Cantonese	

St. Francis Xmver

St. Francis Xavier Parish

438 Great Northern Way, Vancouver B.C. Canada V6B 2W6

溫哥華天主教聖方濟堂 主日及聖誕期特別節日領聖體安排

主內親愛的弟兄姊妹:

從本主日(12月20日)開始,我們堂區將於早上10:30至11:30在堂區活動中心 (PLC)的入口處安排堂區教友領聖體。我們建議準備領聖體的教友在家裏參與早上9:30的直播彌撒或星期六的提前彌撒。

請謹記,我們必須嚴格遵守省衛生局和教區的指引,以下是給準備領聖體的教友們嚴格遵守的指引:

- 上層停車場 (學校與 PLC 入口之間) 將會在領聖體的時限內開放
- 請跟隨在場服務員的指示, 停泊你的車在指定位置並跟隨人流開始排隊
- 單行排隊時, 請各人保持兩米的距離
- 若您準備了主日奉獻信封, 我們樂意地在排隊期間為你收集。
- 參與者請登記(姓名,電話號碼和奉獻信封號碼)以便追踪感染接觸者
- 消毒雙手
- 領聖體
- 在領聖體期間, 聖堂將不會開放
- 領聖體後, 請回到車上並駕車離開停車場, 讓其他準備領聖體的教友可進入
- 請大家必須避免人群聚集或疑似聚集, 以免影響我們的社區團體

在等待及準備天主聖子降生的時期, 願我們以喜悅的心事事感謝天主、讚美天主!

走的路_

耀漢小兄弟會李志雄神父 天主教聖方濟堂主任司鐸 二○二○年十二月十五日



St. Francis Xavier Parish

438 Great Northern Way, Vancouver B.C. Canada V6B 2W6

St. Francis Xavier Parish

Holy Communion on Sunday and Special Days During Christmas Season

Dear Brothers and Sisters in Christ,

Beginning from this Sunday (December 20), we will distribute Holy Communion at the entrance of the Parish Life Centre (PLC) from 10:30am to 11:30am. Those who wish to receive Holy Communion on Sunday are invited to prepare themselves at home by participating in the live stream Mass at 9:30 am or anticipated mass on Saturday at 5:30pm.

Please keep in mind it is imperative that the guidelines given by the Provincial Health Authorities and the Archdiocese of Vancouver should be strictly observed, the following guidelines are for those who wish to receive Holy Communion after participating in a live stream Mass:

- Upper Level Parkade (Between School and PLC entrance) will be opened during Holy Communion
- Please follow the instructions of the ushers who will monitor the flow and show you where to park and lineup
- Please line up in single file with two meters apart
- If you prepare Sunday Donation envelope, we will collect it during lineup
- Sign in (Name, telephone number and envelope number) for the purpose of contact tracing
- Sanitize hands
- Receive Holy Communion
- Church will not open during Holy Communion
- After receiving Holy Communion, please return to your car and leave the parking lot for others to come in for Holy Communion
- Any gatherings or the likelihood of such gatherings of crowds must be avoided

Waiting and preparing for the birth of the Son of God at Christmas, Let us praise God and give him thanks in all!

Fr. Joseph Ly, CSJB

Pastor of St. Francis Xavier Parish

December 15th, 2020